
Torsdag den 24. august 2022


Referat bestyrelsesmøde i Fælleshusforeningen 

Hallen: 

Ansvarlige: Maja og Lisbeth 

Maja havde aftalt et møde med KUC, som de aflyste/havde glemt. 


De har indkaldt til fremvisning den 5. september 16, hvor vi skal se resultatet af 
ombygningen og drøfte fremtidig brug.


Ladestandere: 


Ansvarlig: Lisbeth og Ellen 

Det er gået på plads med at få lov til at grave hos DEAS. Der er bestilt graver og nu 
venter vi blot på forsyningsselskabets go, forhåbentlig om nogle uger. 


Vi har holdt møde i GF bestyrelse og med Mette og det er besluttet at pladserne er 
forbeholdt el-biler fra 8-19 og derefter må man parkere med alm. biler. Man 
opfordres til kun at benytte pladsen, når bilen lader. 


Til at starte med vil vi lade det være meget lidt restriktivt og se hvordan det går.


Legepladsen 

Ansvarlig: Mette og Lisbeth 

GF har rykket Frb. Kommune, som fortsat svarer at vi nok skal få legepladseftersyn. 
Vi kan dokumentere hele forløbet.


Økonomi 

Ansvarlig: Mette og Lisbeth


Vi har fået halvårsregnskab, som ser fint ud.


Grønne områder 

Ansvarlig: Gitte, Mette og Ellen 
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Der er grøn rundgang med HedeDanmark den 8. september kl. 730. 


Der skal bl.a. snakkes om træerne ved boldbanen, søen ved Krummediget, området 
ved kobberbrønden og opfølgning på de beskadigede træer i Birkelunden. 

Havehusene:  

Ansvarlig: Maja og Gitte 

Der er kommet 2 nye på ventelisten. 

Hjemmesiden og facebook 

Ansvarlig: Lisbeth 

Intet nyt. 

Fælles arrangementer:  

Ansvarlig: Ellen og Gitte 

Skt. Hans forløb rigtig fint og god succes med båltaleren.


Den 11. september er der planlagt mostedag og den 8. oktober afholder vi 
svampetur. Vi sørger for at invitere ukrainerne.


Evt.  

De bestilte borde-bænkesæt er sat på plads på torvet og i æblelunden. 


Der er kontaktudvalgsmøde den 8. september kl. 1530. GF og Lisbeth deltager. Det 
er GF og FHF der har indkaldt for at drøfte rammer og format for evt. fremtidige 
møder i kontaktudvalget. Det blev foreslået, at kunne spørge, om det er muligt at 
arrangere fællesspisning i cafeéen.


Der har været en henvendelse fra lægeboligen ang. opsætning af skraldespande, 
Mette og Lisbeth tager kontakt.


Kommende møder

Torsdag den 6.10 - Maja kl. 1930. 

Torsdag 17. november - Ellen, kl. 1930 

Generalforsamling 20. april 2023
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